### 欢迎来到

## 超哥考研英语全年班

主讲老师: 曲晨超



基础阶段: 千词百炼 (三十五)

后续更新去丝众号[压机研] 永久联系制值 4550060

#### ☞第69题

## 一、本题词汇汇总(共11词)

regular adj 规律的

either or 或者或者

frame n框架

Lens n 镜头 镜片

view sth through the

lens of sth

透过某观点看待某事

Tip n尖端

title n 标题

subtitle n 副标题

present adj 当前的 n 礼物 v 呈现

at present 当前现在

regular price 售价





二、题目演练

69.It \_\_\_\_\_ you to at least 50% off the regular price of either frames or lenses when you buy both.

A)presents

B) entitles

C) credits

D) tips





二、题目演练

69.It \_\_\_\_\_ you to at least 50% off the regular price of either frames or lenses when you buy both.

A)presents B) entitles C) credits D) tips

答案: entitle v赋予权利

翻译: 若你买了镜框和镜片, 你将享受售价至少百分之五十的折扣。





二、题目演练

69.It \_\_\_\_\_ you to at least 50% off the regular price of either frames or lenses when you buy both.

A)presents B) e

B) entitles

C) credits

D) tips





#### ☞课堂笔记

regular adj 规律的 记忆方法\_\_\_\_\_\_

frame n 框架 记忆方法\_\_\_\_\_\_

Lens n 镜头 镜片 记忆方法\_\_\_\_\_\_

view sth through the lens of sth 透过某观点看待某事 记忆方法\_



#### ☞课堂笔记

Tip n 尖端 记忆方法\_\_\_\_\_\_

title n 标题 记忆方法\_\_\_\_\_\_

subtitle n 副标题 记忆方法\_\_\_\_\_\_

at present 当前现在 记忆方法\_\_\_\_\_\_

regular price 售价

记忆方法

#### ☞第69题

总结回顾 (共11词)

> regular Tip title either or subtitle frame Lens present view sth through at present the lens of sth regular price



#### ☞第69题

#### 三、具体讲解

语法: 【It主语】【 entitles谓语】【 you宾语】【 to at least 50% off the regular price of either frames or lenses 宾补】【when you buy both.状语】

词汇: regular adj规律的【rule 规则, regular adj规律的】

真题: Shop at butchers, delis and fish-sellers <u>regularly</u>, even for small things, and be super friendly. Soon you'll feel comfortable asking if they've any knuckles of ham for soups and stews, or beef bones, chicken carcasses and fish heads for stock which, more often than not, they'll let you have for free.

译文:去一家肉店或者熟食店或者海产店长期购买食材,哪怕是买一些小东西,并且保持非常友好的状态,很快,你就会很自然的问老板,是否有培根或者猪蹄用来煲汤或炖菜,或者牛骨,鸡杂以及鱼头之类的将他们储存起来以备不时之需,长此以往,这些店家会免费给你这些食材。



词汇: regularity n规律性【ity 名词后缀】

词汇: either or 或者或者

真题: A rather similar process of differentiation has led to professional geologists coming together nationally within one or two specific societies, whereas the amateurs have tended <u>either</u> to remain in local societies <u>or</u> to come together nationally in a different way.

译文: 类似的分化过程已经导致专业地质学家聚集起来,形成一两个全国性的专项学术协会,而业余地质爱好者们则倾向于要么留在地方性的协会,要么以不同方式组成全国性机构。



真题: It leads the discussion to extremes at the outset: it invites you to think that animals should be treated <u>either</u> with the consideration humans extend to other humans, <u>or</u> with no consideration at all.

译文:它从一开始就将讨论引向两个极端,它使人们认为应该这样对待动物:要么关心和体谅它们,就像对待人类自身一样;要么完全冷漠无情地对待它们。

真题: Every chemical change <u>either</u> results from energy being used to produce the change, <u>or</u> causes energy to be given off in some form.

译文:每种化学变化要么源于产生变化的能量,要么使能量以某种形式释放。



词汇: frame n框架

真题: The bodies playing major professional sports have changed dramatically over the years, and managers have been more than willing to adjust team uniforms to fit the growing numbers of bigger, longer frames.

译文: 经过了若干年,从事职业运动的人的身体发生了显著的变化,而经纪人更乐于调整团队的制服以适应他们日益变大、变长的骨架。



#### ☞第70题

一、本题词汇汇总

(共20词)

ticket n 票	technical education 职	permit v 许可	agreeable adj 友善的
free adj 自由的 v 远离	业教育	permission n 许可 许	宜人的
freedom n 自由	professional training	可证	
tour n 旅行	职业教育	license n 许可证 证书	
vacation n 假期	entitle v 赋予权利	admit v 同意	
vocational adj 职业的	appoint v 指派 任命	admission n 同意	
vocational education	grant v 同意 准许 授	consent v 同意	
职业教育	予	consensus n 同意	





二、题目演练

70. This ticket \_\_\_\_\_ you to a free boat tour on the lake.

A)entities B)appoints C)grants D)credits





二、题目演练

70. This ticket \_\_\_\_\_ you to a free boat tour on the lake.

A)entities B)appoints C)grants D)credits

答案: entitle v赋予权力

翻译: 这个票让你有权在湖上免费划船旅行。





二、题目演练

70. This ticket \_\_\_\_\_ you to a free boat tour on the lake.

A)entities B)appoints C)grants D)credits





#### ☞课堂笔记

ticket n 票 记忆方法\_\_\_\_\_

freedom n自由 记忆方法\_\_\_\_\_\_

tour n 旅行 记忆方法\_\_\_\_\_\_

vacation n 假期 记忆方法



vocational adj 职业的 记忆方法\_\_\_\_\_\_

vocational education 职业教育 记忆方法\_\_\_\_\_\_\_

technical education 职业教育 记忆方法\_\_\_\_\_\_\_

professional training 职业教育 记忆方法\_\_\_\_\_\_

entitle\_\_\_v赋予权利\_\_\_\_记忆方法\_\_\_\_\_

4550060



#### ☞课堂笔记

appoint v 指派任命 记忆方法\_\_\_\_\_\_

permit v 许可 记忆方法\_\_\_\_\_\_

permission n 许可 许可证 记忆方法\_\_\_\_\_\_

license\_\_\_n 许可证证书\_\_记忆方法\_\_\_\_



#### ☞课堂笔记

admit v 同意 记忆方法\_\_\_\_\_\_

admission n 同意 记忆方法\_\_\_\_\_\_

consent v 同意 记忆方法\_\_\_\_\_\_

consensus n 同意 记忆方法\_\_\_\_\_\_

agreeable adj 友善的宜人的 记忆方法

#### ☞第70题

#### 总结回顾 (共20词)

ticket	technical education	license
free	professional training	admit
freedom	entitle	admission
tour	appoint	consent
vacation	grant	consensus
vocational	permit	agreeable
vocational education	permission	





#### 二、题目演练

语法: 【This ticket 主语】【entitles谓语】【 you宾语】【 to a free boat tour on the lake.宾补】

词汇: ticket n票

真题: They all seem to look alike (though they come from all over) -lean, pointed, dedicated faces, wearing jeans and sandals, eating their buns and bedding down for the night on the flagstones outside the theatre to buy the 20 seats and 80 standing-room tickets held for the sleepers and sold to them when the box office opens at 10:30 a.m.

译文:尽管他们来自各地,看起来却都差不多——有着瘦削而专注的面孔,穿着牛仔服和凉鞋,啃着小面包,夜里睡在剧院外的石阶上,为的是在早上10点半售票窗口开始卖票时买到20张坐票和80张站票。



• • • • •

词汇: free adj自由的v远离

词汇: freedom n自由

真题: "the test of any democratic society," he wrote in a wall street journal column, "lies not in how well it can control expression but in whether it gives <u>freedom</u> of thought and expression the widest possible latitude, however disputable or irritating the results may sometimes be. we won't retreat in the face of any threats."

译文:他在《华尔街日报》专栏中写道:"对任何一个民主社会的检验,不在于它能多有效地控制舆论,而在于这个社会是否给予人们足够的自由空间去思考和表达,无论这些结果有时会多么富有争议和令人不快。我们不会在任何威胁面前退却。"

真题: It's a self-examination that has, at various times, involved issues of responsibility, creative <u>freedom</u> and the corporate bottom line.

译文: 这只是在不同时期涉及责任、创作自由和公司利润问题的自我反省。

• • • • •

词汇: tour n旅行【t来自travel旅行+out我们=我们travel=旅行】

词汇: tournament n锦标赛

真题: If you were to examine the birth certificates of every soccer player in 2006's World Cup tournament, you would most likely find a noteworthy quirk: elite soccer players are more likely to have been born in the earlier months of the year than in the later months. If you then examined the European national youth teams that feed the World Cup and professional ranks, you would find this strange phenomenon to be even more pronounced.

译文:如果看一下2006年世界杯赛的所有参加足球运动员的出生证明,你极有可能会发现一个值得注意的奇怪现象:球队中的精英运动员大多是出生在上半年,而不是下半年。如果你再看一下为世界杯和职业联赛输送人才的欧洲各国的国家青年队,你会发现这种奇怪的现象更加明显。



# 课后作业



# THANKS 下期再会

